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 - Ita Espinosa Montoya  
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  Secretari  

  
   1.- Aprovació, si s’escau, de l’esborrany de  
        l’acta de la sessió anterior. 
 
   2.- Donar compte dels Decrets de l’Alcaldia i  
        dels acords de la Junta de Govern 
 
   3.- Canvi de lloc de la sessió d’investidura 
 
   4.- Parlaments 
 
   5.- Assumptes sobrevinguts 
  
   6.- Suggeriments i preguntes 
 

- Mercè Custodio   
   Interventora acctal   
     

 
Vist que els reunits són el total de membres que legalment constitueixen l’Ajuntament Ple, el 
Sr. President declara obert l'acte i s'entra a l'examen dels assumptes inclosos en l'ordre del 
dia. 
 

1.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ  
     ANTERIOR. 
       

Els regidors es donen per assabentats dels continguts de l’acta. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 

2.- DECRETS DE L’ALCALDIA I ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN  
      LOCAL. 

 
Es dona compte al Ple dels Decrets núm. 351  del dia 7 d’abril al 505 del dia 26 de maig de  
2011. Es dona compta també dels acords de la Junta de Govern Local adoptats en sessions 
dels dies 26 d’abril, 3, 10, 17 i 24 de maig de 2011. 
La Corporació es donà per assabentada 
 
 



 3.- CANVI DE LLOC DE LA SESSIÓ D’INVESTIDURA 
 
El Reglament Orgànic Municipal de l’Ajuntament de Castellar del Vallès, aprovat pel Ple del 
6 de juliol de 1998,preveu, al seu article 35, que les sessions del Ple seran sempre a la Sala 
de Sessions del Palau Tolrà, excepte que el mateix Ple acordi una altra cosa. 
El Reglament d’Organització i Funcionament de les Corporacions Locals, en l’article 85, 
preveu que en els supòsits de força major, pugui canviar-se la ubicació de la celebració de 
la sessió plenària. 
ATÈS que el proper dia 11 de juny es preveu un gran nombre d’assistència de públic que és 
materialment impossible acollir en la Sala de Sessions 
Vist que habitualment el Ple de Constitució es celebra en els jardins del Palau Tolrà. 
L’Ajuntament Ple 
ACORDA: 
Aprovar que vistes les circumstàncies d’especial assistència de públic, el Ple de constitució 
de l’Ajuntament, es celebri en els jardins del Palau Tolrà.  
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 4.- PARLAMENTS 
 
El Sr. Alcalde, agraeix la nombrosa assistència a aquest Ple, i esmenta que és una Ple 
protocol·lari i institucional, de comiat de les persones que ja no seguiran en aquesta 
propera legislatura. 
Acte seguit l’Alcalde  dóna la paraula als regidors que s’acomiaden de la present 
legislatura, dels quals es recull la seva intervenció, per a constància de fet: 
 
INTERVENCIONS: 
Comença el Sr. Jordi Roman,  regidor no adscrit dient que avui s'acaba una legislatura, 
han passat quatre anys i com passa en aquests casos sembla que va ser ahir que el nou 
alcalde prenia possessió del seu càrrec. En el meu cas concret avui compleixo vuit anys de 
regidor en aquest ajuntament, els primers quatre anys en el govern com a regidor de 
joventut, i aquests darrers quatre anys com a regidor a l'oposició. Avui no faré valoracions 
ni balanç de la gestió de govern, del que s'ha fet o s'ha deixat de fer. D'això ja s'ha 
encarregat la voluntat del municipi, s'han  produït unes noves eleccions municipals, i el 
municipi a tornat a expressar la seva voluntat hi ha volgut triar a l’Ignasi Gimenez com 
l'alcalde i el partit més votat amb una majoria absoluta, sincerament les meves felicitacions 
i enhorabona Sr. Alcalde. 
També sap Sr. Alcalde, que tot i que disposa de majoria absoluta encara hi ha molts 
aspectes pendents, molta feina a fer i espero que es mantingui  la voluntat, el compromís i 
la bona entesa amb la resta de grups municipals. 
D’altra banda, m'agradaria donar les gràcies a tots els meus companys regidors aquí 
presents tant als que marxen com els que continuen, perquè tots coneixem de prop les 
tasques, el compromís, la dedicació i les responsabilitats que comporta aquest càrrec 
públic, sense oblidar el més importat el servei i l'atenció al ciutadà i al municipi.  
També, vull d'agrair i donar les gràcies a tot el personal laboral i funcionari d'aquest 
ajuntament, en particular al que va ser el meu equip de joventut, però també a tota la resta 
de la plantilla pel seu treball, perquè gràcies a ells fan possible la gestió i  administració 
d’aquest Ajuntament. 
Per últim, nomes vull dir que marxo amb el cap ben alt, crec que he fet tot allò correcte, 
com sabeu m'han acusat de transfuguisme quan a data d’avui marxo i l'alcalde continua 
sent el mateix que va guanyar les eleccions al 2007,  no s'ha produït cap canvi, i per aquells 
que em van criticar ni formo part de cap altre partit ni tinc carnet de militant.  
Per acabar, només donar la benvinguda als nous regidors que formaran el nou consistori i 
encoratjar-los a que realitzin una bona gestió municipal. 
A continuació i per ERC el Sr. Oriol Papell,  avui fem l’últim ple de legislatura 2007-2011, 
han estat quatre anys molt interessants i enriquidors, dels resultats de les eleccions el PSC-



PSOE no tenia majoria absoluta i per tant hauria hagut de pactar les coses amb la resta de 
grups, però estàvem equivocats, un senyor va abandonar el grup de CiU donant així la clau 
als socialistes en allò més transcendent pel poble, algú que cap ciutadà va decidir que fes 
servir aquest clau. 
Deixant de banda aquest aspectes aquests quatre anys han estat molt positius en el sentit 
de conèixer noves persones amb ideologies diferents i oposades en algunes coses i en altres 
ben properes. En aquest quatre anys m’he après molt de les relacions humanes de 
negociacions, de ser ferm en les meves conviccions o ha cedir pel bé comú, en definitiva a 
fer política. La veritat és que he estat molt orgullós de ser un representant del poble, ho he 
fet tant bé com he pogut i sabut, reconec que després de quatre anys he aprés coses que 
mai hauria imaginat sobretot en el tema econòmic. 
Vull dir que amb l’ajut del Jordi fer de regidor ha estat molt més fàcil, vaig començar de 
cero i el seu ajut ha estat molt determinant.  
En aquests quatre anys des d’ERC hem intentat fer una política de ma estesa, el poble va 
votar canvi i va decidir que governessin els socialistes, i així ha estat durant aquests quatre 
anys no hem fet oposició destructiva, al contrari en allò que em coincidit ens han tingut al 
costat, no hem utilitzat el no per resposta ben al contrari en donat suport a allò que  hem 
trobat interessant i positiu pel poble i quan hem dit que no ho hem argumentat i hem 
aportat alternatives.  
Amb els companys de CiU hi ha hagut bona sintonia i els hi agraeixo la predisposició a 
parlar i a reunir-se quan ha fet falta. Amb els companys de l’Altraveu l’entesa era inevitable 
ens uneix molt més del que ens separa.   
Deixar de ser regidor només vol dir que ja no treballaré per Castellar des del nivell 
institucional, continuaré treballant per Castellar des del mateix lloc de sempre, les entitats i 
carrer. Aquets ple és l’últim i toca acomiadar-se a les passades eleccions Castellar ha triat 
donar la majoria absolutíssima al PSC-PSOE, tenen quatre anys per governar sense oposició 
seran quatre anys molt difícils perquè les arques son buides, la responsabilitat é totalment 
seva, a treballar i molta sort.  
Per acabar donar les gràcies per aquets quatre anys que m’han enriquit profundament i 
torno a dir que estic a la vostra disposició pel que  calgui. 
Continua per ERC el Sr. Jordi Permanyer , bona nit, em sembla que aquesta és la 
intervenció pública més difícil que he fet mai en la meva vida per la càrrega emotiva que 
personalment em representa, per una banda perquè és el moment de despedir-me després 
de 20 anys i per l’altre, pel fet de que en aquesta propera legislatura ERC no tindrà 
representació a l’ajuntament. 
Per aquests motius m’és molt difícil expressar en paraules tot el que sento en aquests 
moments de comiat després de tants anys representant a ERC a l’ajuntament, però  
intentaré fer-ho d’una manera breu i concisa. 
Tot va començar fa 20 anys menjant cacauets amb un grup d’amics , com  recorda sovint el 
Rafa Homet, que ja hi era. 
Erem un grup d’amics implicats des de ben joves amb les entitats del poble i amb moltes 
inquietuds per canviar coses, que vam decidir presentar-nos a unes eleccions per fer 
política des de l’Ajuntament. 
Els companys em van delegar  la responsabilitat d’encapçalar el projecte d’ERC i ens vam 
presentar a les eleccions aconseguint un regidor. 
El 1995 vam aconseguir dos regidors que els hem mantingut fins aquestes eleccions, en 
que malauradament ens hem quedat sense representació a l’ajuntament. Vull encoratjar al 
Rafa Homet, a les persones que l’han acompanyat en la candidatura i a tota la gent d’ERC a 
continuar treballant per tornar a entrar a l’Ajuntament. N’estic segur que s’aconseguirà. 
He tingut durant molts anys (des de l’any 1991 fins el 2007) la satisfacció i la 
responsabilitat d’encapçalar el projecte d’ERC format per una sèrie de persones que creiem 
en la política com a eina per transformar la societat, els pobles i el país.  
He actuat, hem actuat, des del convenciment, amb vocació de servei i a partir d’uns 
principis molt clars, sempre tenint com a finalitat el benestar i la qualitat de vida dels 
castellarencs i castellarenques.  



La gent d’ERC hem fet les coses d’acord amb els nostres principis, procurant estar sempre 
al costat de la gent, actuant amb honestedat, transparència, humilitat, esforç i compromís. 
Sovint fent plantejaments que s’allunyen dels postulats més convencionals i massa vegades 
remant contra corrent. 
Durant tots aquests anys, tant els 8 anys des de el govern com els 12 des de l’oposició, 
personalment he procurat diferenciar la part política de la personal, actuant amb el màxim 
respecte a les persones i treballant conjuntament amb totes les opcions polítiques malgrat 
les lògiques i evidents diferències,  sempre en benefici de tots els castellarencs i 
castellarenques impulsant els punts en comú i buscant el màxim consens possible. 
20 anys a l’ajuntament m’ha comportat molta dedicació i molts sacrificis, però també 
moltes alegries i moltes vivències i experiències.  
He viscut moments difícils i fins i tot dramàtics, però per sort, n’hi ha hagut molts més 
d’agradables que m’han omplert de satisfacció. I aquests són els que em quedaran més en 
el record. 
Enrera queden molts records i l’orgull i la satisfacció d’haver servit durant 20 anys al meu 
poble com a càrrec electe. 
Però bé, aquesta etapa ja s’ha acabat. Ara ho continuaré fent com un castellarenc més des 
de l’anonimat. 
 Crec que seria de justícia fer un dia o altre un resum de les aportacions i actuacions fetes 
durant aquests 20 anys per ERC a l’Ajuntament, que han estat moltes, però potser això 
avui no toca.  
Avui vull transmetre el meu sentiment personal d’agraïment i gratitud, per la col·laboració, 
pel suport, per la comprensió, per les aportacions, per la implicació, ... que he rebut durant 
tots aquests anys per part de moltes persones. 
Per tots aquests anys, gràcies  veïns i veïnes de Castellar, gràcies  entitats i associacions, 
gràcies personal de l’ajuntament, gràcies  Lluis Corominas i  Montse Gatell perquè des de 
l’alcaldia em vau donar tota la confiança per poder dur a terme la meva tasca al govern 
municipal, gràcies companys i companyes regidors i regidores de tots els partits,  gràcies 
companys d’ERC, gràcies Francesc Deu, gràcies Oriol Papell per la vostra implicació i 
complicitat representant a ERC a l’Ajuntament. 
I deixeu-me que agraeixi a la Montse , la meva parella, el suport i la paciència que ha 
tingut durant tots aquests anys, també als meus fills , a la meva família i als meus amics de 
veritat. Tots ells  sempre m’han fet costat, especialment en els moments més difícils. 
Moltes gràcies a tothom, i demano disculpes si alguna vegada algú s’ha sentit ofès o 
decepcionat per la meva manera de fer o actuar. D’aquests 20 anys m’emporto un munt de 
vivències i experiències que m’han ajudat a créixer com a persona. 
I per acabar, vull felicitar al PSC pels bons resultats que han obtingut en aquestes darreres 
eleccions municipals a Castellar i als nous regidors i regidores  dels diferents partits que 
s’estrenen en aquesta nova legislatura. Els hi desitjo molta sort i els hi demano que 
treballin en benefici dels castellarencs i castellarenques. 
A continuació el Sr. Martí Llobet,  per l’Altraveu, comença  dient que els  regidors de 
L'Altraveu acabem  avui el nostre mandat. És un punt i seguit perquè altres regidors 
agafaran el nostre relleu, com nosaltres ho varem fer de L'Elisenda i el Xavi, i ells de la 
Gemma i el Francesc. Quatre anys de política institucional on hem provat de demostrar que 
una altra manera de fer política és possible, urgent i necessària. No estem segurs d'haver-
ho aconseguit del tot, però  sí convençuts que amb la tossuderia de provar-ho, hem obert 
una porta pels marges que segur que  d'aquí a no gaire temps serà de centralitat. 
Segurament la política del futur serà més com l'intuïm nosaltres que com s'aferren a 
defensar-la els que ja van a contrapeu. No hi ha retorn. La política serà més participativa, 
més social i més ecològica. 
L'altre dia, un regidor socialista, amb l'alegria de qui es sap guanyador i amb la 
condescendència que dona un mandat avalat per un resultat inapel·lable, em deia que el 
discurs de L'Altraveu està molt bé, que ell el subscriuria en un 95%, però que la política real 
és una altre cosa, que el bonisme -quin adjectiu tan contradictori en política, perquè 
l'antagònic és el malisme - no va en lloc; en definitiva, que nosaltres som del món de les 



idees. Però es que pot haver-hi política sense idees? Sense voler-ho ens va fer el millor dels 
elogis; Certament fugim d'una visió tecnocràtica i asèptica de la  política. De la renúncia no 
en volem fer virtut. I de ben segur que ens hem equivocat, segurament més per pragmàtics 
que per utòpics, però hem intentat honestament apropar allò que pensem amb allò que 
defensem aquí. I per fer-ho, per apropar el nostre món de les idees a la pràctica, hem 
portat més de 20 mocions al Ple i molts més suggeriments i preguntes. Això només en 
aquestes quatre parets, perquè a fora hem intentat d'obrir altres espais. Quan se'ns retreu 
perseguir una Arcàdia impossible, nosaltres estem convençuts que hi som una mica més 
aprop. Tot això ho hem intentat, no sempre sense dificultats, fer-ho sense caure en les 
desqualificacions personals, votant sempre amb la llibertat i els límits que ens han marcat el 
que enteníem que era el bé comú, i amb el convenciment que no hem entrat en el 
mercadeig polític dels rèdits personals o electorals. Amb aquesta convicció a voltes ens hem 
quedat sols juntament amb l'equip de govern en algunes mocions, altres sols amb 
l'oposició, i més cops dels desitjables sols sols; sols amb nosaltres mateixos. 
Avui és l'últim ple de comiat i com a portaveus de l'assemblea volíem fer un 
comiat/valoració que fos polític i no personal. No obstant faré tres mencions: 
He rumiat força si avui era escaient parlar de l'anomalia democràtica del meu darrera, però 
aquesta legislatura no s'entendria tampoc sense fer-ne menció; i val la pena que quedi en 
l'acte d'avui la nostra màxima repulsa al que significa el transfuguisme i la seva utilització. 
La regidora Alamany va dir que la consciència del sr. Roman cabia en un pot de confitura; 
va exagerar. La seva consciència  cap en un didal i encara només per cobrar com a regidor. 
En política, la legitima discrepància es resol amb propostes alternatives o amb la dimissió. 
Vostè no ha portat ni una moció a ple, ni una pregunta ni un suggeriment. Res. La seva 
rebequeria amb dret a  vot, la seva auto representació per vanitat ha condicionat tota la 
legislatura i el futur del municipi. L'ús que s'ha n'ha fet del seu vot també. Quedi per 
vergonya seva en l'acte d'aquest Ple. 
Agrair també la disposició personal de tots el regidors en aclarir-me dubtes. Especialment al 
tres portaveus dels altres grups municipals. Amb alguns, per trajectòria política personal, 
he tingut diferències en els temps, amb altres gairebé des de sempre, i amb algun tinc la 
sensació que s'esforça en voler  tenir-ne pel gust de ser enfant terrible ja grandet. No 
obstant, tots tres  sempre s'han ofert per ajudar-me, i estic convençut que  no sempre els 
ha estat fàcil. Avui és just dir-ho. També ha estat un aprenentatge. 
Finalment tota la gent de L'Altraveu  per fer possible aquesta aventura que tot just volem 
que comenci. A tots. Per ser-hi, per treballar, per donar sentit a la nostra tasca, per no 
deixar-nos sols, per fer la crítica oportuna i l'afalag just, i per la convicció que nosaltres 
dos, som necessaris -a L'Altraveu no sobra ningú- però no imprescindibles. I amb aquesta 
voluntat hem provat de deixar un poble millor que quan varem entrar. Gràcies. 
També per l’Altraveu la Sra. Ita Espinosa comença la seva exposició dient que voldríem 
acomiadar-nos  agraint a la gent que fa quatre anys i el passat 22 de maig va votar 
Altraveu, perquè gràcies a ells l’Altraveu i jo mateixa som aquí i continuarem sent-hi. 
Creiem que la presència de l’Altraveu ha servit per acostar l’Ajuntament a la ciutadania, 
aquesta distància entre el carrer i la política municipal s’ha escurçat. No volem ser 
representants del poble volem ser portaveus del moviment polític i social de castellar, 
volem que la gent participi, opini, volem escoltar i compartir, criem en la democràcia 
participativa i real, els municipis son l’escenari ideal. Cal que els responsables politics amb 
valentia i imaginació creïn els mecanismes pertinents perquè la ciutadania col·labori, 
nosaltres des de l’oposició apostarem perquè així sigui. Els ciutadans de l’Altraveu hem 
tingut l’ oportunitat de participar i de poder dir el pensem i fem, potser no n’hem sabut 
prou, però  creiem que vostés han entés el nostre missatge, nosaltres sabem el que volem i 
sabem que podem fer.-ho i així ho hem demostrat. 
Aprofitem també l’ocasió per oferir la nostra assemblea a les altres candidatures 
democràtiques que defensen el benestar de totes les persones i que no han tingut 
representació en el consistori i al seus votants perquè participin i ens facin arribar les seves 
propostes i reflexions. 



Ara tenim al davant quatre anys més per continuar fent poble i no esperar a que ens el 
facin. Gràcies en nom de l’Altraveu i fins aviat. 
En nom de CiU comença el Sr. Antonio López,  i primer de tot, felicitar a l’equip de govern 
pels resultats obtinguts en les darreres eleccions municipals. 
En segon lloc, gràcies Montse, per donar-me l’oportunitat, ara fa quatre anys, de conèixer 
la política municipal des de dins. Han estat quatre anys d’aprendre molt, quatre anys de 
molta feina. 
Quatre anys, de relacions humanes en els que he conegut a moltes persones i que en la 
majoria dels casos,  s’han establert un lligams d’amistat, una amistat, que m’agradaria 
tingues una continuïtat en aquesta nova etapa. 
I ja per últim, animar als nous regidors i encoratjar-los per la nova feina que tenen pel 
davant, de ben segur, molt important!!! 
Continua la Sra. Mercè Carbonés,  també per CiU,  donant l’enhorabona a l’equip de 
govern pels resultats obtinguts en les eleccions municipals, agrair a la Sra. Montse Gatell 
per aquesta oportunitat de conèixer la política des de dins, també agraeix l’ajut rebut de 
tots  els companys de Consistori i destaca que ha estat una etapa molt profitosa de la seva 
vida, i per acabar manifesta que restarà al servei del poble. 
Per CiU la Sra. Mercè Vallès, expressant les felicitacions a l’equip de govern pels bons 
resultats obtinguts. Continua agraint a la Montse Gatell per l’oportunitat de formar part del 
grup de CiU. També agrair a la ciutadania de Castellar perquè fa quatre anys em va donar 
l’oportunitat de formar part d’aquest Consistori, essent una experiència personal molt 
enriquidora. Per acabar fer una revindicació de la tasca política; la política és una qüestió 
d’ètica i és necessària i som molts el que honradament ens dediquem a servir al nostre 
municipi i a la seva gent. Sovint la política no és una feina molt gratificant, però totes les 
persones que estem aquí de l’esforç que implica, de les hores que ens hi deixem, estiguis al 
govern o a l’oposició i només per això valdria la pena que la gent veies que hi ha moltes 
persones honrades que fan aquest treball, que el porten al cor i que els hi agrada servir a la 
gent i estar al seu servei. Per acabar donar les gràcies a tothom i desitjar molta sort als 
regidors. 
Intervé el Sr. Lluís López¸ per CiU;  primer de tot felicitar al PSC pel resultat de les 
darreres eleccions municipals i aprofitant que avui tenim la oportunitat d’expressar-nos a 
títol no ja de representació política si no més personal vull fer palès el meu agraïment a la 
resta de membres del consistori, regidors i regidores d’altres formacions, fins i tot els que 
avui no hi són o no estan ocupant les cadires d’aquest ple, per la cordialitat que han 
manifestat en el funcionament quotidià del consistori. És cert que aquí cadascú ha 
representat les seves formacions, els seus electors i les seves idees, però sempre és 
d’agrair el saber separar tot això de la condició i relació humana entre convilatans i 
convilatanes que al cap i a la fi som. 
També desitjar sort als nous regidors i al futur consistori. Afegir un agraïment especial als 
meus companys i companyes del grup municipal pel seu treballi esforç, i especial i de forma 
personalitzada a dues persones que són sense cap mena de dubte un referent de la política 
municipal, fins i tot m’atreveixo a dir que més enllà del nostre poble, persones de les que 
no només jo si no moltes altres persones han après molt del que és un ajuntament i el que 
significa representar a la ciutadania, la Montse Gatell i la Gemma Perich. Hi ha més 
agraïments però permeteu que me’ls guardi per la intimitat. Gràcies." 
Continua la Sra. Gemma Perich,  per CiU,  i diu que ja sabeu que se’m fa gran això de fer 
discursos, especialment si tenen un aire una mica protocol·lari, sabent a més que aquests 
quan més llargs són, més pesats es fan per qui els escolta, però ni que sigui breument 
voldria dir 4 paraules, perquè  m’acomiado d’una etapa molt important a la meva vida, i és 
que són 16 anys al consistori.  
Vist en perspectiva,  he de dir que ha estat una experiència molt positiva personalment i 
que evidentment no oblidaré mai. Recordo molts dels fets viscuts i de les relacions 
personals, i he de dir que tots són bons i em porten una gran  satisfacció. Si en algun 
moment he tingut alguna experiència menys bona, la veritat és qui ni la recordo, encara 
que això també és normal, perquè qui em coneix sap que  tinc una memòria molt selectiva.  



Vull aprofitar aquesta oportunitat per fer alguns agraïments, i  disculpar-me si me n’oblido 
algun, perquè han sigut moltes persones que m’han ajudat en aquest llarg camí i potser ho 
hauria de fer individualment però no és possible avui….  Però crec que és just que expressi 
el meu agraïment avui i aquí. 
Al Lluís M. Corominas per creure en mi, i pensar que podria col·laborar en aquest projecte 
de Castellar,   des de l’ Ajuntament. Però sobre tot perquè em va ensenyar  a treballar 
incondicionalment i èticament per Castellar a millorar tots els aspectes de la vida del nostre 
poble i que posar-hi el cor en aquesta fita valia molt la pena.   
  
A la Montse Gatell, una amiga única , a qui vaig conèixer millor  quan va entrar a l’equip 
com a regidora, i que mai hauríem pensat que coincidiríem tant, que ens avindríem tant, tot 
i ser molt diferents, la veritat és que he après molt amb ella i tenir-la com a amiga ,  
treballar juntes i poder-la escoltar ha estat un veritable plaer.  
Als regidors de l’equip de convergència i unió, els d’ara, a les Merce’s , al Lluís i a l’Antonio, 
i els que han sigut regidors del grup de CiU en altres legislatures. Gràcies per la vostra 
paciència amb mi, per entendre’m i per compartir tants moments, per acceptar la meva 
persistència en les coses, encara que a vegades em fes pesada. He de dir, que recordo a 
tots els regidors, i de cadascun d’ells  m’emporto records que em fan feliç. I tampoc oblido 
a qui ha marxat en aquest llarg camí.  
Als nous regidors de del grup municipal de CiU, el Josep, l’Agustí, el Lluis i la Bea que 
inicieu aquesta nova experiència en la política local us desitjo molta sort en la vostra nova 
tasca, però us desitjo encara més  molta paciència, i no defalliu en la vostra tasca de 
millorar Castellar. 
A tots  els treballadors de l’Ajuntament , als que conec més i als que us heu incorporat 
darrerament, i als que no hi són per diversos motius. Gràcies també per la vostra paciència. 
Quan algú de fora em pregunta per la gent d’aquesta casa, sempre dic, que son fantàstics, 
perquè he après moltíssim de vosaltres, i només tinc elogis, i si no us ho creieu, doncs…… 
pitjor per vosaltres perquè el que dic es veritat, i  no puc fer-ne d’aquest elogi un certificat, 
no?. 
Al Juli, el Secretari amb més paciència i requetepaciència,  dels  que he conegut, també he 
de dir que no n’he conegut molts de secretaris, però això no devalua el que dic. També he 
après molt i molt d’ell, i que amb el seu bon caràcter  barrejat amb un cert grau d’ironia, el 
converteix amb un amic inoblidable.  
Finalment, aprofito aquesta ocasió per demanar a l’Alcalde Gimenez i el seu nou equip,  
molts encerts , molt seny i molta prudència, perquè governar un municipi és molt 
complicat, és cert,  però si a més, es tracta de governar el nostre poble, jo ho compararia, 
com un metge, que operar és complicat, però si és tracta d’un familiar teu, encara ho és 
més.  
A tots, doncs, gràcies i per descomptat que si al llarg d’aquest camí he ofès algú, 
evidentment  involuntàriament ja que mai ho he pretès fer, i si alguna vegada  no ho he 
sabut estar a l’alçada,  doncs quedi aquí expressades les meves disculpes 
Fa uns 5 anys, estant  a l’Ajuntament, vaig conèixer per casualitat a una persona, 
arquitecte, que portava 10 anys dibuixant al mil·límetre el camí natural que anava de 
Barcelona fins al cim dels Bastiments. La primera etapa era a Castellar i aquí ens vam 
conèixer, fins i tot, el vaig convidar a dormir a casa, ja que a Castellar no tenim hotel ( ho 
dic per si ho voleu anotar) i des d’aleshores ens vam ajudar fins arribar a fer els 
Bastiments. Em va presentar la seva família, els amics, i en el seu discurs final del camí, 
recordo que va dir que li semblava increïble que després de 10 llargs anys dibuixant aquest 
camí, el que li va marcar i el que s’emportava per ell realment eren les persones que va 
conèixer en aquell camí  i amb qui va compartir  al llarg d’aquest viatge , i que en realitat el 
camí dels Bastiments s’adonava que era el de menys. Ell malauradament ja no és en aquest 
mon, però va ser una autèntica lliçó de vida, la de l’amistat.  
Així doncs, a tots els regidors que encapçalen aquesta nova legislatura, si em permeteu, us 
encoratjo a treballar de valent per Castellar, amb un esperit constructiu i positiu, i sobre 



tot, en la base de l’amistat i a l’estima a la terra que compartim , perquè això és la millor 
experiència d’un polític local. Moltes Gràcies. 
A  continuació per CiU intervé la Sra. Montse Gatell, inexorablement, quan tanquem una 
etapa de la nostra vida, la memòria ens retorna al passat, potser just al moment que va 
començar l’aventura que ara s’acaba. No pretenc fer un repàs, ni breu ni exhaustiu, de tots 
aquests anys, però em permetran que em remunti a l’any 1999, l’any que per voluntat 
pròpia i empesa per una il·lusió nova, la meva vida va fer un gir complet i es va instal·lar en 
una nova responsabilitat que de seguida va ser una nova manera de viure. 
 
La política municipal, com he dit tantes vegades, és una passió, és cert. A través de la 
política s’estableixen noves relacions amb l’entorn més immediat, amb la gent més 
immediata, i de tots aquests anys queden obres fetes, però sobretot queden persones, 
lligams i vincles que quedaran per sempre en l’essència de cadascú. 
Deia que la política és passió, però és també moltes altres coses. Potser aquest és el 
moment menys oportú, donades les circumstàncies en què vivim, però la política és vocació 
i també vocació de servei, així com sona, encara que ara mateix a més d’un se li pugui 
regirar l’estómac. Jo, i tants d’altres com jo, ho podem dir amb el cap ben alt, la política ha 
estat, és, una vocació i una vocació de servei, de dedicació a alguna cosa comuna, alguna 
cosa que ens implica a tots i que té a veure amb la cara més generosa de cadascú de 
nosaltres, la vetlla per allò que és comú, allò que és d’interès general, allò que supera les 
particularitats i els personalismes. 
Però és política, al capdavall, i hi intervenen també els interessos d’allò que en diem 
ideologia, i també dels partits. Crec que és el moment de plantejar-se seriosament fer un 
esforç de pedagogia, perquè moltes de les accions polítiques més bàsiques són vistes com a 
estratègies o pugna partidista i prou. De vegades se’ns retreu a les persones que fem 
política que només ens mou l’afany de governar. I es diu donant per suposat que governar 
pressuposa una sèrie de rèdits dels que ens aprofitarem personalment. Només cal pensar 
una mica i recordarem de mi mateixa, per no posar ningú altre d’exemple,  la quantitat de 
prebendes i favors que se m’han atribuït: cases, cotxes, possessions, diners, favors, 
influències.  
Res més lluny de la realitat. Que la política mou diners és cert. Que hi ha interessos polítics 
en les accions és cert. Que tots volem governar és cert. Només faltaria. Volem governar 
perquè volem dur a terme els projectes que creiem que són millors, perquè volem dirigir les 
coses cap allà on nosaltres creiem que és més òptim. Perquè volem, en definitiva, 
transformar la realitat segons la nostra manera de pensar-la i viure-la. Els qui estem en 
partits polítics no enganyem ningú, volem governar, és clar, i això no és incompatible amb 
cap norma moral. 
Qui dóna per suposat que ens regim per interessos privats o que només volem treure’n un 
rendiment personal o partidista és una persona desinformada i a qui se li ha deformat la 
veritat a través d’uns tòpics que tots donen com a certs. Malauradament, en aquests temps 
aquestes tesis són les que tenen més èxit entre la societat. Qualsevol persona pot acusar 
un polític del que sigui, encara sense base i sense raó ni proves, serà aplaudit per tothom. 
Si les generalitzacions són injustes, aquestes que van dirigides als electes locals són encara 
pitjors. Perquè aquest país té més de 900 alcaldes i milers de regidors que, en la seva 
immensa majoria, compaginen la seva vocació política amb altres feines, i la família, els 
amics, el temps de lleure, les aficions, la formació... tan és el partit polític, la immensa 
majoria de polítics locals són persones honestes i honrades que, a sobre, són assenyalats 
pel carrer com si fossin, d’entrada, delinqüents comuns. 
Avui que és el meu darrer dia en aquest consistori com a electa local, reivindico 
l’honradesa, la feina, la dedicació, l’esforç i la generositat de la immensa majoria de 
companys que hem tingut asseguts a la mateixa taula. Les excepcions tenen noms i 
cognoms, i tothom els coneix i avui mateix tothom els podria assenyalar amb el dit. 
L’any 99 hi havia encara, com sempre, moltes coses per fer. En entrar a formar part de 
l’equip de govern d’aleshores em vaig trobar un grup de gent molt diversa, de diferents 
partits polítics, que, amb més o menys intensitat, van unir-se a treballar conjuntament 



perquè Castellar fos millor. Passats aquests dotze anys crec que vam aconseguir, que hem 
aconseguit molt. Amb la implicació d’uns i altres, del PSC, d’ERC, d’ICV-EUA, del PP, de 
l’Altraveu i dels companys de CiU, Castellar és avui un poble amb més serveis, amb més 
qualitat i més vida que fa 12 anys. S’han perdut coses en el camí, està clar, però en general 
avui, a Castellar, s’hi viu millor. I aquest és un èxit compartit de tots, dels qui hem 
governat i dels qui hem estat a l’oposició, dels que hi eren i avui no hi són, i dels que hi són 
i aleshores ni tan sols hi eren. 
Quan fas coses pels altres, és de norma agradar uns i desagradar els altres, aquest és un 
principi que no podem oblidar. Al llarg d’aquests anys he rebut tants elogis com crítiques 
ferotges, i encara avui segueixo rebent tant una cosa com l’altra. Sé molt bé quins són els 
errors que he comès. I sé també que no n’he comès cap coneixent que el cometia. No he 
mentit mai i sempre m’agrada dir que, malgrat els moments durs, duríssims, que he passat 
en aquest ajuntament, malgrat els maldecaps i els enfrontaments, mai, ni una sola nit 
d’aquests anys he anat a dormir amb mala consciència. Potser només penedida d’algun 
error, moltes vegades preocupada, angoixada i trista, però mai culpable. 
Si em poso a repassar en què s’ha transformat Castellar des del 1999, el balanç és 
necessàriament positiu. No faré ara la llista de tot allò que hem aconseguit, són coses, 
espais, serveis, idees, que tots nosaltres, ciutadans de Castellar, fem servir i gaudim cada 
dia. Amb això és suficient. 
Ara s’acaba la legislatura 2007-2011 i també s’acaba una etapa de la meva vida, que 
coincideix amb l’acabament d’una etapa de la política local, més plural i representativa en el 
passat. Em toca acomiadar-me de tots vosaltres com a regidora després d’haver estat 
regidora de govern i alcaldessa del meu poble. Sento que s’ha complert un cicle i per això fa 
uns mesos vaig anunciar la meva renúncia a presentar-me a les passades eleccions 
municipals com a cap de llista. A mi sempre m’han ensenyat que la generositat no es 
demostra treballant i prou, sinó sabent marxar quan toca. I tocava. 
Vaig ser-hi quan CiU tenia majoria absoluta, quan CiU va pactar amb ERC i el PSC, quan 
CiU va formar govern amb ERC; quan l’alcalde va renunciar al seu càrrec i me’n vaig fer 
càrrec amb la major prudència de què vaig ser capaç, quan CiU va perdre les eleccions i el 
govern. Vaig ser-hi mentre vaig dir que hi seria, portant fins al límit la meva responsabilitat 
i el meu compromís. Dono gràcies per haver pogut tancar aquest cicle quan m’ha semblat 
convenient fer-ho. 
I marxo satisfeta, però no puc marxar contenta. CiU ha tingut els pitjors resultats de la 
seva història al nostre municipi aquest 2011 i el PSC, el nostre adversari polític natural, ha 
obtingut dels ciutadans una amplíssima majoria que anul·la el debat polític a l’ajuntament. 
No estic contenta, evidentment. Això i la desaparició de l’arc del plenari al consistori d’ERC, 
s’obre un període de reflexió per a molts, entre els quals m’hi incloc. Hem de repensar la 
manera de fer política a Castellar des dels partits que hem patit un càstig tan sever de part 
de la ciutadania. I aquest repte em manté encara vinculada al meu partit a Castellar i a la 
seva agrupació local i grup municipal. No seré regidora però seré al costat dels meus 
companys per remuntar aquesta situació. 
La resistència, la perseverança, la lleialtat, l’honradesa, la coherència, el treball  són alguns 
dels valors que he fiançat més durant aquests anys de política municipal. La proximitat amb 
la gent, les necessitats d’uns i altres, l’obligatorietat de donar respostes fan que una 
aprengui amb molta rapidesa a prendre decisions, a caure i aixecar-se sempre. Es diu que 
la política municipal és “la trinxera” de la política, i és cert. De fet, hauria de ser obligatori 
que les persones que ocupen alts càrrecs més enllà de la política municipal haguessin de 
passar primer per un ajuntament, per la política a peu de carrer. Segurament ens 
asseguraríem de tenir millors governants. 
Però com deia més amunt, tot comença i tot acaba, i el mes de setembre, sense cap altre 
raó que m’ho indiqués a part de la meva voluntat, vaig decidir no tornar a presentar-me a 
unes eleccions municipals al capdavant de l’agrupació local de CiU. No diré que va ser fàcil, 
de fet, aquest ha estat el meu “hàbitat” professional en els darrers dotze anys, que són 
molts, i sempre fa por abandonar allò conegut. Però també és molt estimulant mirar enrere 



i sentir-se satisfeta de tot plegat, i encara més saber que al davant hi tens allò que vulguis 
aconseguir. 
He tingut sort. Sóc una dona amb sort. He tingut companys excel·lents, mestres 
excel·lents, he comptat amb la paciència de molta gent, amb l’ajut de moltes persones, 
regidors d’un i altre color polític, treballadors municipals i molts ciutadans que em van 
donar una oportunitat. He tingut sempre i en tot moment al costat la meva família i els 
meus amics, que han suportat estoicament que jo volgués dedicar-me a això tan estrany 
que és la política, complicant-los una mica també les seves vides. 
 
Hi ha hagut entrebancs, és clar. Hi ha hagut algunes persones, poques, que no han jugat 
net, persones que no han estat lleials. Hi ha hagut persones que han fet el possible perquè 
caigués, i algunes vegades he caigut. Hi ha hagut, perquè malauradament sempre n’hi ha, 
persones que han tingut la vocació de restar, enlloc de l’entusiasme de sumar. 
Llastimosament, una d’aquestes persones s’asseu avui a la mateixa taula que la resta del 
consistori a causa de la seva ambició, incoherència i egoisme. Durant tota la legislatura 
m’he mantingut al marge de l’opinió generalitzada sobre el senyor Jordi Roman, però avui 
mereix que li dediqui unes paraules de condemna més absoluta a la seva actitud i a la seva 
manca de categoria no ja política, sinó personal. Ell ha estat la causa de la neutralització de 
l’oposició durant aquests anys, i també ha estat la causa que d’altres s’aprofitessin de la 
situació o bé pel seu benefici propi o bé per retreure a CiU que tinguéssim problemes 
interns. El senyor Roman no va entendre mai que la proposta d’entesa i lleialtat anava més 
enllà d’haver guanyat o perdut les eleccions, fins i tot més enllà que ens caiguéssim més o 
menys bé. Perquè podíem estar en desacord, però teníem l’obligació d’entendre’ns i, si això 
tampoc era possible, la seva opció de deixar el grup municipal de CiU passava 
inapel·lablement per abandonar, no per quedar-se com el convidat de pedra durant 4 anys, 
sense contribuir en res en cap aspecte, cobrant les dietes de regidor a l’oposició com la 
resta de regidors. Té l’honor de ser l’anomalia política de tota la història de la democràcia a 
Castellar del Vallès. Enhorabona. 
Per acabar, voldria prendre-us una mica més de la vostra paciència i atenció per dedicar 
unes paraules d’agraïment. Com que hi ha moltes persones que voldria anomenar, faig un 
primer agraïment molt sincer a totes i cadascuna de les persones amb qui he compartit 
anys a l’ajuntament: tots els regidors i regidores, de CiU, del PSC, d’ERC, d’ICV-EUA, del PP 
i de l’Altraveu, a l’alcalde Corominas i l’alcalde Giménez, a tots perquè més enllà de les 
divergències polítiques hi ha hagut una bona o acceptable entesa personal. 
Un agraïment pels treballadors municipals, sobretot per tots aquells que en tot moment 
s’han mantingut lleials a la institució i sense els qui moltes vegades no hauria estat possible 
fer tot el que hem fet junts. 
A la ciutadania de Castellar en general, perquè majoritàriament s’han postulat com a aliats 
en aquesta tasca de fer entre tots un poble millor. 
A la gent de l’agrupació local de CiU que en tot moment m’ha donat suport, els qui han 
estat al costat en moments difícils, els qui no van abandonar quan les coses ens van anar 
malament, els qui han posat per davant el projecte comú als interessos personals, els qui 
han estat sempre tan generosos amb mi. 
Als regidors de CiU que avui també s’acomiaden i que un dia van acceptar començar 
aquesta aventura al meu costat. Aquestes persones que avui m’acompanyen i que han estat 
uns dignes companys de viatge, honestos i compromesos, fins a l’últim dia. Gràcies per 
haver confiat en mi. 
Als meus amics que s’han mantingut prudents i respectuosos amb la meva responsabilitat 
política i que m’han aplanat el camí sempre que ha estat necessari. Als qui han aguantat els 
meus canvis en l’agenda, els qui m’han esperat quan he arribat tard, els qui m’han facilitat 
la vida durant tot aquest temps. 
A la meva família un agraïment molt íntim i especial. Res de tot això hauria estat possible 
sense ells, els meus pares, la meva germana, el meu cunyat... els qui m’han substituït en 
molts moments, els qui han fet de mare de la meva filla quan ha calgut i han gaudit i patit 
amb mi. Deixeu-me que tingui unes paraules pel meu nebot, l’Àlex, que va venir al món 



just en el moment que jo necessitava que vingués. I l’Aran, la meva neboda a la que 
esperem d’un moment a l’altre i a qui espero saber transmetre la importància d’un temps 
que per a ella no haurà existit. 
Evidentment, un agraïment infinit al meu marit, l’Albert, ja ho vaig dir una vegada en 
aquesta mateixa sala, el millor company del món, la persona més generosa que he conegut 
mai, a ell vull agrair-li que m’hagi facilitat la vida, que m’hagi acompanyat sempre en 
aquest viatge, que hagi tingut tanta paciència i que s’hagi mostrat sempre entusiasta i 
encoratjador. 
 
I la Júlia, la meva filla. Sabeu? Quan la Júlia va néixer jo era regidora al govern d’aquest 
ajuntament. Després vaig ser alcaldessa i més tard altre cop regidora, aquesta vegada a 
l’oposició. Tota la seva vida ha estat vinculada a l’ajuntament, al poble, al seu poble. 
Desitjo que les absències i el temps que li he robat quedin compensats pel que espero que 
algun dia entengui: que tot això era necessari perquè pretenia deixar per a ella i els seus un 
Castellar millor. 
I finalment, tot i que en altres ocasions ja n’he fet una menció especial, voldria dedicar 
unes paraules a la Gemma Perich, una persona que ha estat 16 anys dedicada a la política 
municipal, regidora insubstituïble i indispensable, la crossa necessària per poder caminar. 
En molts moments, només la seva perseverança i energia m’han fet continuar. Crec que 
Castellar no li retrà mai l’homenatge que es mereix, perquè de tots els regidors que he 
conegut (i han estat uns quants) no n’hi ha hagut ni un, de cap partit (del meu tampoc) que 
s’hagi cregut tant Castellar i que hagi estimat tant Castellar. Tant és si porta l’adhesiu o no 
al cotxe, ningú com la Gemma Perich ha conegut tan a fons la glòria i el patiment 
d’involucrar-se en un projecte com aquest. Ella ha estat sempre un puntal en la meva 
trajectòria política i avui voldria agrair-li públicament tot el seu treball, el seu esforç, la 
seva tossuderia i la seva clarividència i, per sobre de tot, la seva lleialtat i ajut. Avui ni ella 
ni jo som ja regidores electes, però hem passat a ser altres coses que no haurem 
d’acomiadar mai més en un ple. 
Ha estat un plaer i un honor servir el meu poble fins al dia d’avui des d’aquesta estrada que 
és l’ajuntament. A partir de demà, em tindreu tots a la vostra disposició per continuar 
treballant amb la mateixa insistència. L’ex-regidora, l’ex-alcaldessa, s’acomiada;  la Montse 
Gatell està, com sempre, al vostre servei. 
Voldria felicitar el PSC pels resultats electorals, desitjar-los encert, seny i sort, així com 
d’una manera molt especial als regidors del grup municipal de CiU. Gràcies 
Pel PSC la Sra. Mercè Gimenez, comença la seva intervenció dient que tot i que podria fer 
una intervenció molt llarga explicant totes les línies de treball obertes des de les regidories 
que he gestionat durant aquests quatre anys, crec que avui és un dia per donar agraïments. 
Agrair primer a tots els treballadors i treballadores el seu esforç i implicació per tirar 
endavant el projecte social que volíem desenvolupar, especialment en uns moments on la 
ciutadania pateix de forma més crua la crisi econòmica: l’augment del volum de visites que 
ha implicat la implementació de la llei de dependència; la creació de la regidoria d’igualtat; 
l’actualització en els temes de protecció de la salut que implica la nova legislació; la 
dinamització del punt de discapacitats com a seu i punt de trobada de les entitats de 
l’àmbit; sense ells i elles no hagués estat possible. 
 També, encara que no són treballadors de l’Ajuntament, agrair a les treballadores i l’equip 
directiu de l’Obra Social Benèfica, per entendre, assumir i confiar en tots aquells canvis que 
durant aquests quatre anys hem portat a terme.  
En segon lloc, agrair la col·laboració de totes les entitats d’àmbit social amb les que 
estretament hem treballat al llarg d’aquesta legislatura. Cal dir que totes elles estan 
realitzant tasques assistencials que moltes vegades pertocaria a les administracions, i elles 
de manera professional o voluntària, se’n fan càrrec per tal de millorar la qualitat de vida 
dels nostres convilatans. 
En tercer lloc, agrair als diferents grups polítics que han format part d’aquest consistori, la 
sensibilitat i el respecte amb que han tractat la feina que políticament he liderat. 



També agrair el suport que m’han donat els meus companys regidors i amics. És un orgull 
haver format part d’aquest equip de govern que ha tingut les polítiques socials com el 
centre de la seva acció i encoratjar-los a ells i els nous regidors a continuar treballant per la 
justícia i cohesió social, la igualtat d’oportunitats i sobretot pensant sempre per i amb 
Castellar.  
I per últim, agrair a totes aquelles persones que van confiar en el nostre projecte, i que 
m’ha donat l’oportunitat de formar part d’aquest consistori.  Tot i els nervis i mals moments 
passats, aquesta experiència m’ha donat la possibilitat de, no tan sols millorar com a 
persona, sinó d’ampliar els meus coneixements en l’àmbit social repercutint en la meva vida 
professional. Perdoneu els desencerts i espero haver contribuir, encara que només sigui, 
aportant un petit granet de sorra, en la millora de la qualitat de vida dels nostres ciutadans. 
I el Sr. Jordi Carcolé, pel PSC, diu  crec, sinó vaig errat, que soc la tretzena persona que 
s’acomiada avui en aquest ple. 
A vegades, quan una persona amb responsabilitats polítiques ho deixa i no se sap ben bé 
perquè,  es diu que ho deixa per motius personals. 
En aquest cas però  jo ho deixo per motius única i exclusivament personals.  
Les circumstàncies de cadascú van canviant amb el temps, i això fa que t’hagis d’anar 
amollant a les mateixes.  
M’explico: La mateixa tarda del Ple de febrer del 2008, fa poc mes de tres anys, van 
diagnosticar a la meva dona esclerosi múltiple.  
Això em va provocar un gran dilema:  quedar-me a casa donant-li suport o anar al PLE  ja 
que es necessitava tots i cadascun dels nostres vots. M’hauria agradat poder estar als dos 
llocs,  però vaig haver de decidir. 
Vaig anar al Ple amb un enorme sentiment de culpabilitat, però amb el convenciment de 
que aquesta era, en aquell moment, la meva responsabilitat. Se que m’ha perdonat, però 
que no ho ha oblidat. Afortunadament, la malaltia no ha tingut una evolució ràpida i es 
manté força estable, però vull alliberar temps per poder estar més estona amb ella, i també 
reduir la pressió de compaginar la meva tasca professional amb la meva responsabilitat a 
l’Ajuntament. 
Fa una mica més de vuit anys, l’Antònia Pérez, L’Antònia, em va preguntar si volia formar 
part de la seva candidatura a les eleccions municipals de l’any 2003.  Fins aquell moment, 
ni en somnis m’hagués imaginat mai fent política de forma activa. Conec a l’Antònia des de 
l’any 92, any en que varem venir a viure des de Barcelona per fer de Castellar el nostre 
poble. Ella era la directora de l’escola Sant Esteve i jo vaig formar part de la seva APA 
durant forces anys. 
Aquest coneixement de la seva persona, de la seva manera de pensar, de la seva manera 
de fer, em va fer dir que si sense pensar-ho gaire. 
En aquelles eleccions el PSC va treure cinc regidors, la Rosa, el Pepe,  l’Ignasi, l’Antònia i jo 
mateix. Van ser quatre anys a l’oposició, fins que van arribar les eleccions del 2007. 
L’Ignasi em va oferir la possibilitat de continuar formant part de la candidatura socialista 
amb ell com a cap de llista i ,com ja podeu veure, vaig dir que si. 
Aquest cop però, els resultats de les eleccions van donar un tomb a la situació que Castellar 
havia viscut fins els moments. En una hora i escaig, temps que va durar el recompte, vam 
passar de creure que podríem treure algun regidor més, a trobant-se que Castellar havia 
dipositat en nosaltres la responsabilitat de governar. 
Després de la lògica alegria pels resultats, em vaig començar a adonar del significat dels 
mateixos.  
Érem 10 regidors, quatre que veníem de l’anterior legislatura i 6 que s’incorporaven de nou.  
Cap de nosaltres, excepte el Pepe González, tenia experiència  de govern,  però tots teníem 
el desig comú de treballar per Castellar, de fer el millor possible la tasca que se’ns havia 
encomanat, amb honradesa, amb eficàcia, amb esforç i voluntat de servei, i sobretot amb 
il·lusió.       
Ja han passat quatre anys, i jo personalment marxo satisfet de la tasca que hem realitzat 
entre tots, amb dificultats, amb entrebancs, també amb errors, els quals ens han de 
permetre millorar la nostra tasca.  



Vull agrair des d’aquí el recolzament que he tingut dels tècnics i del personal de 
l’Ajuntament en general i, d’una manera especial, els de les  meves regidories, el Cap de la 
Policia Local Joan Alonso i la tècnica de Mobilitat Marina Muntada, la seva implicació en els 
projectes, la seva paciència per explicar-me les coses, la seva disposició a acoblar-se al 
meu horari m’han facilitat la meva tasca com a responsable polític d’aquestes regidories. 
Crec que entre tots  hem fet una molt bona feina, i que la ciutadania així ens ho ha 
reconegut en les eleccions del 22, alhora que també ens ha encomanat la tasca de governar 
durant els propers  quatre anys  en una situació de greu crisi econòmica i social, en la qual 
forces convilatants nostres s’ho estan passant molt malament.    
He format part breument d’un projecte que va començar fa molt anys i que continuarà 
molts més, amb canvis, adaptant-se als temps, a les noves necessitats de la societat, però 
sempre amb el valor inamovible de tenir a les persones i el seu benestar com a eix de 
qualsevol decisió que es pugui prendre. 
Jo no soc castellarenc de naixement i per això, vull agrair especialment  als seus vilatans 
haver-me permès tenir l’honor de formar part durant vuit anys d’aquest consistori amb tots 
vosaltres. 
I també, malgrat no pertànyer al PSC, vull agrair-los l’oportunitat que em van donar de 
formar part del seu projecte i del grup municipal socialista. Per mi ha estat un orgull. 
Moltes gràcies a tothom. 
Finalment la Sra. Antònia Pérez,  PSC,  diu que ja que sóc l'última  intentaré ser breu.  
La meva intenció no és tant parlar de la gestió d’aquests anys, com de la meva percepció 
d’aquesta aventura que ha estat ser regidora. 
He assumit aquest repte, una mica per casualitat,  com molts de vosaltres ja sabeu.   
L’he assumit no tant com a persona vinculada directament a un partit, sinó com a persona 
que comparteix amb un grup de companys, la voluntat i el mateix compromís:  treballar per 
millorar Castellar. 
Ara, i després d’aquests anys m’he adonat que tot allò que fem i allò que no fem forma part 
de la política sobretot des de l’àmbit municipal.  
El temps ens demostra que tots, en tots els àmbits i amb les nostres actituds ens definim 
políticament,  tant al carrer, com a l’escola,al treball, amb els veïns.  
La  millor manera de fer política és preocupant-nos,  però, sobretot ocupant-nos del 
benestar  personal i col·lectiu. 
Millorar i tractar amb respecte tot allò que ens envolta també és fer un tipus de política. 
Participar en aquesta part de gestió m’ha fet conscient de les dificultats que hi ha a l’hora 
de portar a terme els objectius que ens proposem, de trobar la millor decisió per resoldre 
les necessitats expressades i potser també les no expressades, així com la dificultat de 
comunicar el perquè de les decisions.  
També he après que cal continuar treballant per fer comprendre que les obligacions haurien 
de ser  l’altra cara de la moneda dels drets.  
Aquests anys he tingut moments bons i moments no tan bons, però el balanç, és positiu i 
no només perquè estic satisfeta de la feina feta si no també de les bases que han quedat 
establertes pel futur.  Aquesta etapa m’ha enriquit tan professional com personalment. 
Aquest ha estat per mi, un bon aprenentatge. M’emporto més experiència i riquesa, també 
recullo noves amistats sorgides de l’esforç i l’intercanvi.  
Estic convençuda que tota l’energia destinada en aquest projecte ha valgut la pena. 
Ara començo una nova etapa, ja coneguda, igualment atractiva i il·lusionant, la de formar 
part d’un projecte d’escola, d’on vaig venir, i on torno per fer de mestra, que és la meva 
professió i el més important la meva gran vocació. 
M’emporto tots els bons records, una visió més àmplia del què és el municipi, una actitud 
més compromesa i solidària amb tots aquells que cada dia se’n enfronten a la noble tasca 
de fer més i millor   
les petites accions que donen resposta a les necessitats de les persones que viuen a 
Castellar. 
Se que tot allò que fem, i allà on posem la nostra energia combativa, el nostre amor i 
compromís dóna més aviat  o més tard   els seus fruits. 



I acabo només afegint dues coses: 
Que tinc molt clar que seguiré fent política des d’on estigui, i  un l’altre, que sempre podreu 
seguir comptant amb mí. Gràcies per aquests anys que hem compartit   i fins sempre 
Per acabar el Sr. Alcalde intervé per dir que a mode de cloenda, sí que m’agradaria donar-
vos les gràcies per la feina que heu fet tots els regidors, els de govern i també a l’oposició.  
Vagi per endavant l’agraïment per la feina feta, les hores dedicades, els caps de setmana 
hipotecats, els temps que li heu restat a la família i amics.  
 
Com ja s’ha dit, no està prou valorada la feina que fem des dels Ajuntaments, 
l’administració més propera als ciutadans. 
I no és just, almenys en aquest cas, els adjectius que s’atribueixen al polític des d’un punt 
de vista tòpic i moltes vegades ignorant.  
Tots els que hem format part d’aquest ple ho hem fet perquè des de mirades i sensibilitats 
diferents, per sobre de tot ens estimem la nostra vila.  
I amb la vàlua, talent i capacitat de cadascú heu posat el vostre granet de sorra per fer de 
Castellar un poble millor. 
A tots els que tanqueu aquesta etapa a la vida us encoratjo a seguir treballant per la vila 
des de la nova posició que ostenteu. De fet, no caldria dir-ho, perquè n’estic convençut que 
tots ho fareu: continuareu servint aquesta institució, que és vostra, de tot el poble, tan 
dignament com ho heu fet durant tots aquests anys.  
I personalment, dir-vos que ha estat un plaer compartir la present legislatura. Que 
sapigueu que estic a la vostra disposició. 
 

5.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS 
 
5.1.- No n’hi ha. 
 
 6.- SUGGERIMENTS I PREGUNTES 
 
6.1.- No n’ha ha  
 
 
I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent un quart de deu del vespre, 
s’aixeca la sessió de la qual s’estén la present Acta que signa com a fedatari d’aquests 
acords el Secretari amb el vist-i-plau del  Sr. Alcalde. 


